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Dębnica Kaszubska 25. I I .2024r. 

MICHAL BUDZICH 

RADNY RADY GMINY DĘBNICA KASZ.UB. SKA-

Kom:783883555 : 
- 5 l Sz. Pani Iwona Warkocka 

. . Wójt Gminy Dębnica Kaszubska 

Mieszkańcy ulicy Kf·ğowej Jadwigi w Dňl)nlcy Kaszubskiej zwrócili się do mnie z prośbą o 

zaangażowanie się w proces ustalenia, monitorowania budowy nawierzchni drogi ich bardzo krótkiej 

ulicy. Temat tej drogi był już kwestią naszej wstępnej rozmowy. Wtedy otrzymałem informację że 

będzie etap wykonywania takich krótkich dróg, ulic w przeciągu najbliższych dwóch lat. Mieszkańcy 

czekają na konkretną informację o działaniach które gmina mam nadzieję podejmie. 

Moje zapytanie brzmi następująco: 

I. Czy, kiedy i z jakich środków zostanie rozpoczęta budowa drogi, nawierzchni ulicy Królowej 
Jadwigi w Dębnicy Kaszubskiej, proszę o konkretne informacje które będę mógł wspólnie z 
poniżej zadeklarowanymi radnymi przekazać oczekującym mieszkańcom . Zapytanie swoje 
uzasadniam i troską o dobro powyższych mieszkańców i moimi obowiązkami radnego w służbie 
mieszkańcom Gminy Dębnica Kaszubska. 

Do zapytania przyłączają się radni: 
Elżbieta Stawicka, Marian Batóg, Ireneusz Ziółkowski, Mateusz Szerlowski, Kamil Horuń 

Zwracam się z prośbą o odpowiedź drogą mailową na adres: m.budzich@debnicakaszubska.eu 

Pozostajň z Szacunkiem Michał Budzich 


